
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 30. januar 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Hvornår blev ministeren opmærksom på, at kabeltyveri udgjorde et særligt
problem for dansk infrastruktur?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mike Legarth (KF).

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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